



Styremøte 15. november 2018

Hos: Guri Hafsten Aalerud

Tilstede: Knut Olav Furuseth, Ingolf Lundberg, Astrid Løken Nordgård, Roy Andersen, Knut-Erik Holmen, Guri Hafsten Aalerud.

Referent: Ingolf Lundberg

1. Referatet fra styremøte 6. september 2018 ble gjennomgått.
2. Knut-Erik har fortsatt ikke tilgang til foreningens konto. Det er omstendelig å få dette gjort.
3. Grunntjern rundt: Astrid har merket og ryddet for å komme rundt stedet hvor vannet har tatt veien. Det har også blitt satt opp et skilt ved p-plassen ved Grunntjern. Skiltet som skulle stått ved Fjølsliveien er for kort og settes derfor opp til våren.

4. Rydding/ merking av stier:

Forvaltningsstyret for Trillemarka-Rollagsfjell naturreservat er restriktive mht dette for stier som ikke er registrert i kart på vernetidspunktet ( 2009).

Styrets søknad fra oktober iår omfattet i utgangspunktet forbedring av 5 sommerstier, dette ble redusert til 3 og kun 1 ble godkjent. Dette gjelder sti over Steinsfjellet fra Grunntjenn og videre til Minneskleivsetri.

Forvaltningsstyret ønsker også at feltarbeidet skal utføres i samarbeid med Rollagsfjell sti- og løypelag.

Forvaltningsstyret for Trillemarka-Rollagsfjell naturreservat har forøvrig lagd en egen mappe på Grytelva hytteforening som innspillsyter.

Når det gjelder arbeidet med sommerstier ser styret nå for seg at vi er i starten av en lengre, kontinuerlig prosess.

5. Det er inngått avtale med Tonby om kjøring av de to skiløypene vi har for sesongen 2018/2019.  
Det må snakkes med veistyret for å få p-plassen vår ved øvre start på Øgnevassløypa brøya. Likedan prøve å få utvidet plassen der nedre skilting til Øgnevassløypa står (Pavelundveiskillet). **Ansvarlig: Knut Olav.**

**VIPPS-skiltene:** VIPPS-skiltet ved Øgnevatn må antakelig byttes ut.

Det ved Flagskogen har Ingolf tatt ned og tatt vare. Settes opp når skiløypa er kjørt.

**Ansvar: Ingolf**

6. Søknad om støtte til skiløypekjøring og en permanent ordning med skiløyper er blitt sendt til Sigdal kommune. Det er ennå ikke mottatt svar.
7. **Økonomi:** Knut-Erik har sendt ut to purringer på medlemskontingenten. Det har ført til flere som har betalt. Pr nå har vi ca 80 medlemmer. Til neste styremøte skaffes nøyaktig medlemstall og innbetalinger på VIPPS forrige skisesong. **Ansvarlig: Knut-Erik**

**8. Infolder:** På siste årsmøtet kom det et forslag på å lage en folder som en kunne gi til personer en møtte for å verve flere medlemmer til Grytelva hytteforening. Den burde ha en størrelse som er grei å ta med seg på tur. Ingolf har arbeidet med et råtkast. Det ble diskutert om hvordan folderen skulle brukes. Vi ble enige om at Ingolf fortsetter med folderen og tar en endelig avgjørelse på bruken når den er bruksklar. **Ansvarlig: Ingolf**

**9. Årsmøte 2019:** Årsmøtet 2018 hadde dårlig oppmøte. Kan skyldes det flotte været. Vi er enige om at noe ekstra som f.eks et foredrag kan trekke flere medlemmer til årsmøtet. Astrid har sjekka med «Alpakkagården» og de leier ut lokale. Maks antall i lokalet er 40 personer. Her er det projektor. Dersom de også har omvisning på gården kan det bli en aktivitet denne dagen. Et foredrag om gården kan også være aktuelt. Kontaktperson er Anne Line Nubberud mobilnr 90590707. **Knut Olav tar kontakt.**

**10. Dugnad:** Sittegruppene hytteforeningen har plassert ut trenger ettersyn og beising. Roy tar den ved Øgnevatn når det passer.

Møtet avsluttet kl 2055.

Neste styremøte er torsdag 17. januar 2019.